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Протоколъ 1. 
(1.Х 1920 г.) 

Откриване сесията. 
Окръжниятъ управитель 

г. Петръ Стефановъ откри 
извънредната сесия на окр. 
съветъ съ следнята привет
ствена речь: 

„Госопода окр. съветници! 
«Храня пълна надежда, че 

вие ще употребите всичките 
си усилия, за да се засили 
Варненския окръгъ въ сто
панско, економично-просвет
но отношения. Вервамъ, че 
вие ще разгледате всички 
въпроси, които ще бхдатъ 
сложени на разглеждане, съ 
подобающето внимание, за да 
може да се даде едно пра
вилно решение на подигна-
тите въпроси. 

„Въ настоящата извънред
на сесия вамъ ще бъдатъ 
представени на разглеждане 
следните въпроси: 

1. За отчуждаване здания 
за нуждите на окръга; 

2. Разглеждане 1-я допъл-
нителенъ бюджетъ на окръга 
за течащата финан. година. 

3. Гласуване заплати въ 
постоянния бюджетъ по во
доснабдяване; 

4. Отцепване села отъ из
вестни общини и присъеди
няването имъ къмъ други. 

5) Отпускане окр. помощи 
на пострадали отъ пожаръ, 
наводнение и пр. 

6) Разни. 
"Ползувамъ се отъ случая 

да ви съобща, че напредъка 
въ окръга въ последните нЪ-
колко месеци не е за завиж-
дане: кражбите и корупция
та, следствие войните, твър
д/Ъ много съ се развили и 
полицията треба постоянно 
да се справя съ гбхъ; благо
дарение енергичностьта на 
полицията голема часть отъ 
кражбите съ разкрити и ви
новниците предадени на след
ствените власти. 

„Понеже председательтъ на 
окр. съветъ още не се е за-
върналъ въ Варна, вие ще 
треба да изберете времененъ 
председатель, който да ръ

ководи заседанията ви до 
пристигането на титулярния". 

Ю. Ивановъ! ПрЪдлагамъ 
за времененъ председатель 
да изберемъ окр. с-къ г. Хр. 
Мирски до завръщането на г. 
Атанасовъ, като избора стане 
съ явно гласоподаване, тъй 
като такава е била практи
ката до сега. 

Хр. Мирски: Парламентар
но е да бъде избранъ за вре
мененъ. председатель отъ бол
шинството и за такъвъ пред-
лагамь уважаемия г. Юрданъ 
Ивановъ, койтд е напълно 
подходящъ за тая работа. 
Азъ не бихъ могълъ да вър
ша тая работа, защото съмъ 
твърде много занятъ. 

Избра се чрезъ явно гла
суване за времененъ пред
седатель г. Хр. Мирски. 

Хр. Мирски: Благодаря за 
довърието, което ми дадохте 
и ще се погрижа да бъдатъ 
разгледани всичките въпро
си съ подобающата сериоз-
ность. 

Решение 1: 
Приемане дневния редъ 

Прие се да се избератъ три 
комисии: б ю д ж е т а р н а 
отъ Недю Вълевъ, Ф. Рафаи-
ловъ, Зл. Бръчковъ. М. Боту
шаровъ и Хр. Мирски; по 
о т ч у ж д е н и я т а отъ Юр
данъ Ивановъ. Зл. Бръчковъ, 
Б. Митевъ, М. Ботушаровъ, 
Д. Шиковъ и Ив. Терзиевъ; 
п р о ш е т а р н а отъ П. Ни-
коловъ, Г. Миховъ, Зл. Бръч
ковъ, М. Ботушаровъ и Хр. 
Мирски. 

Председательтъ: прави се 
предложение да се измени 
състава на комисиите. Сме-
тамъ това, че отстрана на г. 
Бръчкова е отказъ отъ дру
гите две комисии, също така 
и азъ се отказвамъ отъ бю-
джетарната комисия. Така че 
тия места треба да се по-
пълнятъ. 

Ю. Ивановъ! Не е тъй лесна 
работата на комисията по от
чужденията. Да не се окари-
катури цельта на закона? 

Дали комисията ще може да 
прегледа всички здания? Дан
ните отъ властьта не съ тъй 
пълни. Треба да знаемъ ка
кво е материалното положе
ние на хората, за да не ста-
немъ причина нЪкой да оста
не на поляната. Тази коми
сия треба да има свободно 
време и да се произнесе по 
всички въпроси, като се до
бере до всички данни за пра
вилното имъ разрешение. 

Прие се! въ бюджетарната 
комисия вместо Зл. Бръчковъ 
да влезе Ст. Бъчваровъ и К. 
Георгиевъ, а въ прошетар-
ната — Т, Андреевъ. 

Н. Стефановъ! Треба да се 
набавятъ сведения за мате
риалното състояние на тези, 
чиито здания ще отчуждава
ме, защото те еж необхо
дими при вземане решения 
по тоя въпросъ. 

Зл. Бръчковъ: Има да се от-
чуждаватъ много здания. Се
сията е отъ 5 дни и не ще 
можемъ да се произнесемъ 
по този важенъ въпросъ. Ако 
разполагахме съ достатъчно 
време, можехме да отидемъ 
въ селата и да се уверимъ 
дали отчужденията, за които 
се иска нашето решение, съ 
редовни и правилни. Ще тре-
ба да бждемъ внимателни, за 
да отстранимъ незадовол-
ствата, които евентуално би
ха се появили. 

Председательтъ! Можемъ ли 
да продължимъ сесията на 
съвета? 

Председательтъ на Пост. к-я: 
Не можемъ да я продължимъ. 
Сесията е извънредна съ 
строго определенъ редъ и 
време. 

Т. Андреевъ. Кой е посо-
чилъ означените въ списъка 
здания ? 

Ив. Терзиевъ : Сведенията 
съ съставени съгласно зако
на възъ основа на дадените 
отъ лекарите рапорти и до
несения. 

Т. Андреевъ: Законътъ е 
много добъръ и е твърде я-
сенъ, но треба да се прила
га съвестно. Да не станемъ 
причина некой да остане безъ 
подслонъ: 

Ю. Ивановъ: немаме точни 
данни за материалното съ
стояние на хората. Щомъ за
кона не се прилага разумно, 
констатираните у него праз-
дноти може да се попълнятъ. 
Треба да гледаме да не още-

тимъ и частните лица. Да 
поискаме чрезъ г. окр. упра
витель да се продължи се
сията ни съ нЪколко дни, за 
да се произнесемъ правилно 
по въпроса за отчуждава
нията. 

Председательтъ: Споредъ чл. 
11 отъ закона за окр. съ
вети, сесията може да бжде 
продължена, ако се съгласи 
окр. управитель да ходатай
ствува или ако това поже-
лаятъ повече отъ половината 
число на съвета. 

Окр. управитель: Некои се 
изказаха, че въ закона за 
отчужденията имало изве
стни праздноти. Законътъ въ 
своите постановления е твър
де ясенъ и категориченъ; 
тамъ е казано, че ще се от-
чуждаватъ здания на такива 
хора, които иматъ и други 
сгради. И за целъ месецъ е 
немислимо да се обиколятъ 
селата и проучатъ Не съмъ 
съгласенъ да се продължи 
сесията. 

Председательтъ) Остава окр. 
съветъ да реши и поиска 
продължение на сесията, спо
редъ чл. 11 отъ закона за 
окр. съвети. 

М. Ботушаровъ: Предлагамъ 
сесията да се продължи съ 
още 5 дни, защото иначе не 
можемъ да разрешимъ пра
вилно въпроса за отчужде
нията. 

Ив. Терзиевъ. Много умест
ни беха бележките на г. 
окр. управитель, защото и съ 
5 и съ 10 дни да се продъл
жи сесията, нема възмож-
ность да се обиколятъ всички 
села и общини. Законътъ за 
отчужденията е много ясенъ 
и тамъ е казано кои здания 
не могатъ да бъдатъ отчуж
дени. Особено въ селата то
зи въпросъ е много по-добре 
разрешенъ, понеже тамъ съ 
отчуждени само кръчми. Не-
ма причини да се продължи 
сесията. 

Зл. Бръчковъ: Споредъ чл. 
3 отъ закона за отчужде
нията намъ съ дадени права 
да се произнесемъ за всеко 
отчуждаване и азъ никога 
нема да се съглася отъ пра
вата, съ които ме е осветилъ 
законътъ. Продължението на 
сесията се налага. 

Окр. управитель: Проверки 
и преглеждания могатъ да се 
направятъ въ града, а за се
лата те не могатъ да се на
правятъ и за единъ ме
сецъ. Въ конференцията на 
кметовете сеуясниха всички 

въпроси и се направи всичко 
възможно, за да бжде при-
ложенъ закона правилно. 

Р. Крайчевъ! Мислимъ, че 
като се продължи сесията 
ще може да се произнесемъ 
правилно по всички въпроси. 
Искаме продължаване на се
сията, за да може бюджетар
ната комисия да се занимае 
всестрано съ въпроса за за
платите и другите важни 
въпроси въ свръзка съ бю
джета. Протестираме за огра
ничение правата и автоно
мията на окр. съвети. 

Зл. Бръчковъ: Ние не сме 
Народно събрание да създа
ваме закони, а треба да се 
грижимъ правилно за прила
гането имъ. 

И. Терзиевъ: Дали ще бъ-
датъ достатъчни 5 дни за 
тази голема работа, която 
предстои да се извърши? 

Ю. Ивановъ: Предизвиканъ 
съмъ отъ г. Крайчева и дъл
жа да заявя, че съжелявамъ, 
задето той възвива колата 
къмъ партизанщина. Г. Окр. 
Управитель каза, че, ако той 
бъде уверенъ, че съ тия петь 
дни ще може да се прове-
рятъ на самото место сами
те данни, би се съгласилъ 
да се продължи сесията, но 
той добави,, че тия данни и 
за еданъ мъсецъ не могатъ 
да се проверятъ. Да не се 
партизанствува тукъ, а да се 
работи. Може ли за 2—3 дни 
да се обиколятъ деветь села? 
На мнение съмъ да се про
дължи сесията. 

Д. Шиковъ! Сесията требва 
да бъде продължена, за да 
можемъ изпълни правилно 
задълженията си по закона. 

М. Ботушаровъ! ПрЪдлагамъ 
прекратяване дебатите. 

Т. Андреевъ: Да поискаме 
продължение на сесията. 

Реши се: Окр. Съветъ, и-
майки предъ видъ, че даде
ните сведения за отчужда
ване сгради аа окр. нужди, 
не съ пълни, нематъ данни 
за материалното състояние 
на лицата, чиито имоти ще 
се отчуждаватъ; че при та
кава обстановка налага се 
една провърка на самото 
место, за да не изпадне въ 
гръшки; че срокътъ 5 дни, 
съ който разполага окр. съ
ветъ за тази сесия е съвър
шено недостатъченъ, за да 
се направятъ нуждите про
учвания; че въ такъвъ слу
чай необходимо се явява ну-
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жно да се продължи сесията 
поне съ още 5 дни — да се 
ходатайствува телеграфиче
ски предъ г. министъра на 
вътрешните работи и Н. 3. 
да се продължи настоящата 
извънредна сесия на окр. съ
ветъ съ още 5 дни. 

Решение 2: 
даване директива на 
комисията по отчуж
даванията. 

Прие се предложението на 
Д. Шиковъ: да се даде дирек
тива на комисията по отчу-
жденията, която, като напра
ви своите изучвания, да се 
произнесе необходими ли съ 
тия отчуждения, има' ли дру
ги подходящи сгради за цЪль-
та, да изучатъ материалното 
състояние на стопаните, чи
ито имоти се отчуждаватъ; 
въобще да даде единъ пъленъ 
докладъ по подигнатия .въ-
просъ. Комисията по отчуж-
денията да се рзздъли на 2 
комисии по 3-ма души, за да 
могатъ по-скоро да обико-
лятъ ония села и общини, въ 
които ще се отчуждаватъ 
имоти. 

Решение 3: 
разрешаване отпускъ. 

Реши се! Окр. С-тъ раз
решава 3 дневенъ отпускъ 
на окр. с-къ Бейтула Салиевъ. 

На дневенъ редъ за утреш
ното заседание ще бжде до
клада на оная комисия, която 
има приготвенъ материалъ. 
(дигнато въ 127а ч. обЪдъ). 

ПРОТОКОЛ 2 . 
(2 X. 1920 г.) 

Открито отъ връмен. пръдс. 
Хр. Мирски. 

Откраване заседа
нието и избиране врЪ-
мененъ председатель 

Избра се вместо временния 
председатель г. Хр. Мирски 
за такъвъ г. Юрданъ Ива-
новъ, който да ръководи за
седанията до пристигане на 
титулярния председатель. 

Прочете се, прие и.при-
подписа протокола № 1 безъ 
изменение. 

Решение 4: 
приемане I допълни-
теленъ бюджетъ на 
окръга за 1920—921 г. 

Докладва се на съеета на 
I четене проекта на бюджета 
допълнителенъ за 1920 — 21 
финан. год., който е приклю-
ченъ съ 822,060 л. приходъ 
и толкозъ разходъ. 

П. Яневъ: Предвидени съ 
50,000 л. за подпомагане на 
пострадалите отъ пожари и 
градушка. На мнение съмъ 
да се.увеличи. 

Д. Шиковъ: При вписване 
въ проекта тази сума Пост. 
К-я по своя инициатива ли е 
вписала кредита или е имало 
некакво искание отъ постра
далите? 

Председ. П. К-я, П. Дими-
тровъ: Имаше заявление отъ 
пострадали, по поводъ на 
които вписахме кредита. 

Д. Шиковъ! Тази година 
пострадаха отъ градушка 
много села. Нека помощьтада 
обръща всички пострадали. 

ф. Рафаиловъ: бюджетар-
ната комисия се занима съ 
бюджетопроекта и доклад-
чикътъ требаше да докладва 
мнението на болшинството 

и меншеството, за да не ста-
ватъ излишни дебати. 

Б. Митевъ: Докладчикътъ 
е докладчикъ на окр. съветъ, 
а не на Пост. Прие. 

Д. Шиковъ: Практиката е 
бюджетопроекта да се чете 
на I четене тъй, както е 
представенъ отъ Пост. К-я; 
да се разисква отъ него по 
принципъ и сетне въ бюдже-
тарната комисия да бъде 
разгледанъ. и. докладванъ за 
1 и II четене § по §• 

Докладчикътъ: Бюдж. к-я 
разгледа бюджета и рЪши 
кредита за пътни и дневни 
пари на окр. с-ци отъ 30,000 
л. да се увеличи на 15,000 л., 
като се имаше предъ видъ, 
че сесията се продължи съ 
още 5 дни. 

Председатепьтъ: Бележките 
на Шикова съ уместни. Тре
баше всека група да се ИЗ' 
каже по прочетения проектъ 
и сетне да се приеме той по 
принципъ и изпрати въ бю-
джетарната комисия за раз
глеждане и при И-о четене 
ще се дебатира п. по пунктъ. 

Б. Митевъ: Бюджетопроек-
тътъ не е пъленъ. Въ при
ходната часть се посочватъ 
77,060 лв. отъ излишъка по 
бюджета за 1920 г., обаче не 
разполагаме съ този изли-
шъкъ Предвидените въ раз
ходната часть две нови про-
вЪрителски длъжности съ не
нужни. Въ § 21 се искатъ 
20,000 л. безъ да имаме въ-
домость, за да видимъ какво 
е харчено и какво ще се хар
чи отъ предвидената въ пър
воначалния бюджетъ сума за 
цельта. Съ предвидените 
50,000 л. не може да се при-
течемъ на помощь на насе
лението, пострадало отъ гра
душка. По принципъ сме про-
тивъ отчужденията и пред
видените 460,000 л. еж. не
достатъчни. Съ 30% увели
чение не можемъ да подо-
бримъ тежкия животъ на чи
новниците. Ние сме за мини
мална заплата 600 л. месеч
но. Щатътъ не подобрява ма
териалното положение на чи
новниците. 

Докладчикътъ: Ще отговоря 
на г. Митева, че отъ война
та има да се представятъ 
много общ. и училищни от
чети за проверка. Провери
телите отъ 2 се увеличиха 
на 4 и те нематъ физиче
ската възможность да реви-
зиратъ поне поведнъжъ го
дишно общините. И съ двама 
още нови проверители не ще 
се намали натрупалата твър
де много работа. 

П. Яневъ: Не е правъ г-нъ 
Митевъ, като иска да се от-
пуснатъ еднакви квартирни 
пари и на тия, които иматъ 
къщи и на тия, които не-
матъ. Подържамъ предложе
нието на Пост. к-я. 

Ив. Терзиевъ: Въ отговоръ 
на г. Митева има много да 
се каже. Въ редовния бю
джетъ нема кредитъ за по
правка на мостове, а сега за 
пръвъ пъть се предвижда. 
Гавра било да се пръдвиж-
датъ 50,000 л. за подпома
гане пострадалите отъ гра
душка. Дайте средства и ще 
дадемъ повече. Подхвърли се 
за квартирни пари само на 
ония чиновници, които не-
матъ свои къщи и живеятъ 
подъ наемъ. 

Д. Шиковъ: Всички призна
ваме, че положението на чи
новниците е тежко. Не съмъ 
противъ чиновничеството, но 
кажете отде ще вземемъ 
средства? Нашиятъ бюджетъ 

облага еднакво всички данъ-
коплатци, а това не е спра
ведливо. 

Ив. Терзиевъ: Знаете каква 
е жилищвата криза Г. Ши
ковъ само, партизанствува 
тукъ, защото той, когато е 
билъ председатель на Пост. 
К-я, е получавалъ 250 л. ме
сечно, а сега тогавашни 250 л. 
струватъ повече отъ 3000 л 

}(р. Мирски: Кредитътъ за 
двамата нови проверители, 
требва да се приеме, ако ис
каме да се върши работа. 
Перото за подпомагане на
права на мостовете требва 
да увеличимъ. Също да уве-
личимъ и помощьта 50000 л. 
за подпомагане отъ градуш
ка, тъй като тази помощь 
ще се дава на училищните 
общини, а не на частни лица. 
Нъмамъ нищо противъ уве
личението на добавъчното 
възнаграждение на повече 
отъ 30%, като се увеличи и 
размера на кредита и % и 
зачеркне кредита за квартир
ни пари. Да се предвиди 
общъ кредитъ, отъ който да 
се плащатъ наемите на чи
новниците, които нематъ 
къща и то въ размеръ, ка
къвто определи жилищната 
комисия. 

М. Ботушаровъ: Предлагамъ 
прекратяване на дебатите. 

Прие се прекратяване на 
дебатите следъ като се из-
кажатъ Крайчевъ и Терзиевъ. 

Р. Крайчевъ: Отъ генерал
ните дебати по бюджета се 
определя и политиката на 
окр. съветъ. Г-нъ Мирски и 
демократич. партия се зала-
вятъ въ една формалность, 
за да изклинчатъ. Или ще 
признаемъ,"че има пострадали 
хора и да ги обезщитимъ 
напълно, или нема такива. 
Казахме, че квартирните па
ри се даватъ за подобрение 
на заплатата, тъй като по 
щата заплатите съ съвър-
шенно незадоволителни. И 
тукъ демократич. партия се 
обявява противъ отъ реак-
ционноСть. Този допълните
ленъ бюджетъ е единъ пар-
цалъ, една нула. Ако държа
вата не поеме изхранването 
на населението, презъ м. де
кември ще имаме гладъ. 

Прие се по принципъ I до
пълнителенъ бюджетъ на 
окръга за 1920—921 финан. 
год. тъй както се прочете и 
да се изпрати на бюджетар-
ната комисия за разучване. 

Решение 5: 
остава безъ послед
ствие молбата за об
разуване Гюнъ-Дог-

дувска община. 
Докладчикътъ на проше-

тарната комисия прочете- до
клада № 3099 на Пост. с-я 
и протокола отъ 27 .IV. 920 г. 
на делегирания отъ окр. упра-
витель чиновникъ, съ който 
се констатира, че само с. 
Гюнъ-Догду нема достатъчно 
приходи за издържане само
стоятелна община* и съобщи, 
че прошетарната комисия е 
на мнение исканието на с. 
Гюнъ-Догду да остане безъ 
последствие. 

Д. Шиковъ: Исканието на 
Гюнъ-догдувци е тяжесть на 
Николаевската община, по
неже нема никакви приходи; 
даже училищните си ниви е 
изоставило за черковни съ 
цЪль издръжката на учили
щето да легне върху общи
ната. Безъ сигурни приходи 
общините не могатъ да се 
издържатъ. Много общини не 

могатъ да си посрещнатъ 
разходи само за личния съ-
ставъ. 

П. Яневъ: Отъ сведенията 
на докладчика се вижда, че 
с. Гюнъ-Догду не може да 
издържа общината.̂  Кои съ 
причините да се иска отцеп
ването? 

Докладчикътъ: Защото се
лото било далечъ отъ Нико-
лаевка 7 клм. 

П. Яневъ: Щомъ нематъ 
приходи да се остави молба
та безъ последствие. 

Прие се: Молбата на с.Тюнъ-
Догду за отцепване отъ Ни-
колаевска община и образу
ване самостоятелна община 
остава безъ последствие. 

Решение 6: 
оставя безъ последствие 
молбата на Ходжа-кьоЙ, 
Денизъ-кьой и Челеби-
кьой за отцепване отъ 
Беленската и присъеди
няване къмъ Арнаут-

ларската община. 
Докладчикътъ на прошетар

ната комисия прочете доклада 
на Пост. к-я отъ 30.ГХ 1920 
год. подъ № 3100-и молбата 
по отцепването, както и дру
гите книжа по проверката и 
референдума и съобщи, че 
прошетарната комисия е на 
мнение да се остави молбата 
безъ разглеждане, понеже жи
телите на тия села, при ре
ферендума, съ се изказали 
противъ оцепването на се
лата имъ. 

ВРЕМЕННИ ПРАВИЛА 
за общинските скотовъдни комисии по 

подобрение на скотовъдството. 

(Приети въ заседанието на Ески-Джумайския скотовъденъ 
съветъ съ протоколъ № 5 отъ 30.ХII.1919 г.). 

X. 
§ 62 На 30 мартъ комисията указана въ чл. 10 отъ 

закона, се събира наново въ центра на околията, пре
глежда всичките закъснели по една или друга причина 
мъжки разплодници, като за резултата съставлява про
токолъ — списъкъ, преписъ отъ който изпраща на пред
седателя на общинската скотовъдна комисия за взимание 
бележка, а на притежателите които не съ представили 
разплодниците си се съставятъ актове за глобяването 
имъ. 

§ 63. Причините, поради които не съ представени 
мъжките разплодници на комисията, притежателите имъ 
иматъ право да подаватъ заявление, чрезъ комисията, 
на председателя на околийския скотовъденъ съветъ и се 
проверяватъ въ селата и градовете отъ членовете на 
общинската скотовъдна комисия съ съдействието на об
щинската власть. 

§ 64. Общинските кметове съ длъжни да даватъ 
пълно съдействие на общинските скотовъдни комисии 
когато те поискатъ за прилагането на постановлението 
по § 60 и 61. 

§ 65. Председателя на общинската скотовъдна ко
мисия е длъженъ да яви въ околийския скотовъденъ съ
ветъ една седмица слъдъ като получи преписъ отъ за-
поведьта за глобяването, на нехайните притежатели, кои 
отъ глобените още не съ завели мъжките си разплод
ници въ центра на околията и наложените глоби дали 
съ събрани. 

§ 66. Председателя й членовете на общин. ското
въдна комисия както и общин. кметове, които занема-
рятъ своите задължения посочени въ горните параграфи 
на тези времени правила се наказватъ по чл. 38 отъ 
закона за подобрение на скотовъдството. 

§ 67. Ако секретарь-бирника не събере въ предви
дения срокъ наложената глоба и най-късно до десеть дни 
не съобщи събраната глоба, подлежи на наказание отъ 
Окр. Управитель съ глоба отъ 20 до 100 лв. 

§ 68. Всички разпоредби които противоречатъ на 
тия времени правила, се отменяватъ. 

Варненско Градско Общинско Управление. 

О б я в л е н и е № 13889. 
гр. Варна, 6 юни 1921 г. 

Предъ видъ на общата жилищна криза, граждани 
изъ целото царство, нуждающи се отъ морски бани, 
искатъ да знаятъ, биха ли намерили тукъ подслонъ 
пръзъ курортния сезонъ. Въ желанието си да услужа на 
това гражданство, общината открива специално спра
вочно жилищно бюро, което ще се грижи за настанява
нето му, като съ това се грижи и за запазвание инте
ресите на Варненските наемодатели. Съобщавайки това, 
поканватъ се всички Варненски граждани, които разпо-
лагатъ съ квартири и иматъ намерение да ги даватъ 
подъ наемъ презъ курортния сезонъ да съобщатъ въ 
единъ непродължителенъ срокъ въ общинското управле
ние справочното жилищно бюро, числото на стаите кои
то даватъ. подъ наемъ и условията за наема. 

за Председатель: Ил. Христовъ. 
п. Секретарь: (не се чете) 
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